
Referat FAU møte Bolteløkka Skole 
8. april 2024 18:00 

Tilstede: 
Ronny (rektor), Anja (1. gul gruppe), Anniken (1. blå), Ine (2A), Maren (vara 2B), Zenia (3B), Hilde (4A), 
Håvard (4B), Marianne (5A), Thomas (5B), Benedikte (6A), Espen (6B), Mariken (7A), Katrine (vara 5B). 

1. Informasjon fra rektor 

Rektor Ronny fortalte om bakgrunnen for at han bytter skole. Prosessen med å skaffe ny rektor er i gang og 
utlysningstekst skrives i disse dager. Ny rektor forhåpentligvis er på plass til skolestart og at hvis ikke vil 
Lene fungere. 

Vi har fått plass nummer 100 i 17. mai-toget. Foreløpig plan er at arrangementet med starter kl 10 i 
skolegården, og avmarsj til barnetoget rundt 11. Ruta er ikke klar enda. Detaljer spikres rundt 22. april. 

Elevundersøkelsen for 5. og 6. trinn er gjennomført og de går gjennom resultatene i disse dager. Elevene har 
vært med og formulere spørsmålene. Resultatene skal innom elevrådet før det blir presentert for foreldrene i 
5. og 6. trinn. 

Brannøvelse ble gjennomført fredag 5. april, og det gikk veldig fint. Elevene er veldig raske når alarmen går. 

Utlyst 3 lærer-stillinger; 1 fast og 2 vikariat. Melder fra når en beslutning er tatt og neste års lærerkabal er 
satt, mest sannsynlig i juni. 

2. FAU leder informerer 

KFU møte 9. april 
SMU møte 9. april. Leder og nestleder stiller, og spiller inn saken om skolegården og mobbing. 

3. Gruppene informerer 

Ad hoc/ aksjonsgruppa 
Hatt møte med eks FAU leder på Bolteløkka for innspill til hvordan gå frem for å få fortgang i innlemming 
av den nye tomten i skolegården. Deltatt på møte i bydelsutvalget med 30 min innlegg. Det vil komme et 
tilsvar til dette. 

Ønsker å aksjonere for å vise hvor fint det kan bli i Bolteløkka Allé når den blir innlemmet i skolegården og 
barna får med plass å boltre seg på. Positiv tilbakemelding fra FAU på dette, så lenge det holdes positivt og 
at alle regler overholdes. Gruppa tar saken videre til skolen for å høre hvordan de kan samarbeide for å 
gjennomføre. 

Trafikkgruppa 
Hatt møte med Caroline om hjertesoneprosjektet. Ønsker å be foreldre på dagens 1. trinn (høstens 2. trinn) 
om å stå trafikkvakter første skoleuken til høsten. Tentativt nytt møte med Caroline 28. mai for å legge en 
plan. Foreldrerepresentanter fra 1. trinn og trafikkgruppa stiller. Tas opp igjen i neste FAU møte. 

Det blir ny aksjon på refleksdagen i september. 

Rehabiliteringsgruppa 
Det er lagt frem forslag til utarbeidelse for uteområdene og den nye tomten. Blir etter hvert mulig med 
innspill fra FAU på planene.  

Nabolagsgruppa/ Temakveld 
Arrangementet 5. mars var vellykket. Vi ønsker å gjøre det igjen neste år, samme tid. 



Festgruppa 
Ikke noe å melde. 

5. Annet 
Ingen andre punkter. 

Neste møte blir 6. mai kl 18:00


